
Komplettering -  uttalande från nämndens pensionärsråd 2023-06-08 
 
 
 
Pensionärsrådet tillstyrker förvaltningens förslag till beslut avseende Trafikförändringar i 
SL-trafiken 2023-2024 och betonar samtidigt att en minskning av trafiken i form av glesare 
turer eller nedlagda linjer är oacceptabelt och att resande skall ske på ett hållbart sätt. 
Trafikförvaltningen står inför stora ekonomiska utmaningar som många av oss äldre också 
gör och då måste samhället ställa upp med utökade statsbidrag. Inom vårt stadsdelsområde 
är det en stark befolkningstillväxt och är en av de största stadsdelsområdena räknat på 
invånare och fler blir vi. Att i ett sådant läge begränsa tillgången till kollektivtrafiken och 
närtrafiken är inte tillfredställande när en utbyggnad av kollektivtrafiken är nödvändig och 
ett samhällsintresse eftersom vi vill att bilen skall stå hemma och användas i begränsad 
utsträckning av bland annat klimatskäl. Vissa av stadsdelsområdet stadsdelar är mer utsatta 
än andra med föreslagna ändringar (efter linjerna 153 och 142). Pensionärsrådet har också 
lämnat ett eget yttrande till berörda och som ligger som ett underlag för stadsdelsnämnden 
kommande beslut. 
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